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Følgende var fraværende med afbud: 
Kim Skak Larsen, Qingsong Guo, Søren Möller, Joan Boyar, Bent Jørgensen, Svend Kiilerich, Achim Schroll, Li Su, 
Christian Reidys, Claudio Pica, Magnus Gausdal Find, Jørgen Bang-Jensen og Thomas Jiaxian Li. 
 
Følgende var fraværende uden afbud: 
Jan Baumbach, Kaiji Chen, Rolf Fagerberg, Muhammad Jamal, Ning Jin, Abdul Waheed Mahesar, Tammes 
Scheurer, Sven Simonsen, Birgitte Stougaard, Charlotte Sun Clausen-Jørgensen og Simon Greve. 
 
 

Ad 1) Short messages by the head of department 
 

1. Dekanens hjørne er udskudt til senere. 
2. Institutlederen informerede om personalesituationen på instituttet: 

- Matthias Kriesell har opsagt sin stilling efter endt orlov. 
- Richa Batra blev præsenteret, hun er ny post doc i datalogi – tilknyttet Jan Baumbach (JB). 
- Fenix Wenda Huang og Jing Qin vil blive ansatte som adjunkter fra den 1. september. 
- Ricky Xiaofeng Chen vil blive ansat som ph.d.-stipendiat hos Christian Reidys (CR) fra den 15. 
september. 
- Eudes Barbosa er blevet indskrevet som ph.d.-studerende fra den 1. december 2012. 
- En ph.d.-stilling i datalogi er til bedømmelse. 
- Peter Schneider-Kamp (PSK) har i øjeblikket en post doc stilling til bedømmelse. 
- Der er ansat en række deltidsstillinger til undervisning. Det drejer sig om Agata Przybyszewska, Niels 
Jørgen Nielsen, Jacob Aae Mikkelsen, Niels Hvidberg Kjeldsen, Felix Palludan Hargreaves og Ditte 
Jørgensen. Søren Möller vil også blive ansat, når han har afleveret sin ph.d.-afhandling. 
- Der arbejdes på instruktorkontrakterne i SDU’s nye elektroniske ansættelsessystem. 

3. Kontorsituationen er svær i øjeblikket, og der arbejdes i øjeblikket med følgende: 
- David Kyed vil få kontor ved siden af Martin Svensson (MS). 
- Peter Kornerup (PK) og Niels Jørgen Nielsen (NJN) flytter ind på post doc kontoret. 
- Michele della Morte får et kontor fra FKF i stuen. 
- Fabio Vandin starter den 1. januar 2014. Det er ikke afklaret endnu, hvilket kontor han skal have. 
- Hvis man fremover har gæster på besøg, vil det måske ikke altid være muligt at skaffe kontorplads til 
dem. 
- Før sommerferien blev belægningsprocenten på Naturvidenskab opgjort. Ifølge den algoritme 
fakultetet bruger er IMADA’s belægningsprocent på 101%, FKF er på 100% mens tallet for både BMB og 
Biologi er endnu højere. 

4. Gennemsnittet for de ny optagede studerende i matematik ligger på 9,2. Der er optaget 15 studerende 
i matematik og 15 studerende i anvendt matematik. Det er gode tal, men der er brug for flere til næste 
år med det separate optag. 

5. Status på det separate optag er, at der ikke vil stilles krav på studerende med hovedfag i matematik, 
om at de skal have specielle kurser i deres hovedfag for at kunne læse tilvalg i et andet 
naturvidenskabeligt fag.  

6. Der foregår stadig diskussioner omkring placeringen af tilvalget. 
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7. MS gjorde opmærksom på at Jessica Carter (JC) og Rolf Fagerberg (RF) gør et stort stykke arbejde for 
instituttet i forbindelse med rekruttering af nye studerende. Han opfordrer til at alle giver dem en 
hjælpende hånd, når de beder om det. 

8. MS lykønskede Bjarne Toft (BT) for Per Andersens Pris, som han modtog i juni for sin indsats for 
matematik-økonomi uddannelsen. 

9. Der er nedsat en komité, som arbejder på en ny uddannelse på naturvidenskab. Uddannelsen kommer 
til at hedde Computational Biomedicine på masterniveau med start efterår 2015, hvis alt går efter 
planen. Formand er Ole Nørregaard Jensen, og fra IMADA deltager Jan Baumbach i arbejdet. 

10. MS gjorde opmærksom på, at VIP'er skal have et CV tilgængeligt på deres hjemmeside. De kan vælge at 
bruge den funktionalitet som er indbygget i PURE til at lave en CV, men dette er ikke nødvendigt. 
VIP'ere skal stadigvæk huske at holde PURE opdateret med publikationer. 

 

 Staff: 
- Matthias Kriesell has resigned his position 
- Richa Batra was presented 
- Fenix Wenda Huang and Jing Qin new assistant professors from September 1st 

- Ricky Xiaofeng Chen new PhD student from September 15th 
- Eudes Barbosa enrolled 
- Assessment of PhD position in computer science 
- Assessment of Postdoc with PSK 
- New part time teachers for Autumn 2013: Jacob Aae Mikkelsen, Niels Hvidberg Kjeldsen, Agata 
Przybyszewska, Niels Jørgen Nielsen, Ditte Jørgensen, Felix Palludan Hargreaves and Søren Möller 
- TA positions on their way in new electronical system 

 Office situation: 
- David Kyed next to MS 
- PK and NJN in post doc office 
- Michele delle Morte in FKF office on the ground floor 
- Fabio Vandins office situation not clear yet. 
- If you have guests, it may not be possible to guarantee them an office 
- Before the summer holiday the load factor was 101% for IMADA, 100% for FKF and higher for Biology 
and BMB 

 Grade point average for new math students is 9,2. 15 new students in mathematics and 15 new 
students in applied mathematics 

 Separate intake in mathematics. Students with major in mathematics will not have to take special 
courses as part of their major in order for them to have minor in some other science subject. 
Discussions about the placing of the minor not finished yet. 

 Please help JC and RF with their work in connection to recruitment 

 Congratulations to BT for the Per Andersens Pris 

 Committee working on Computational Bio Medicine degree 

 All scientific staff should have a CV available on their home page. They may use PURE to generate this 
CV, but this is not necessary. Scientific staff must always remember to record their publications in PURE 

  



INSTITUT FOR MATEMATIK OG DATALOGI 
SYDDANSK UNIVERSITET 

 

Ad 2) Mutual information 
 
Der fremkom intet under dette punkt. 
 
 

Ad 3) Digital exams by Søren Sten Hansen, Faculty of Science 
 

Søren talte om de erfaringer der hidtil har været gjort med digitale eksaminer og hvilke planer, der er for 
fremtiden. Man ønsker at gennemføre nogle generelle tekniske regler for alle eksaminer. 
Det er underviserens ansvar i løbet af kurset at forberede den studerende på hvilke hjælpemidler og 
udstyr, der skal bruges til eksamen. Hvis man er i tvivl om noget, kan man altid henvende sig til Søren og få 
svar. 
 

 Søren talked about the experiences we have had with the digital exams until now and what the 
plans are in the future. It is the plan to implement the same rules for all exams. The teacher has to 
prepare the students for the exam by learning them to use the technical tools the right way. 

 
 

Ad 4) Any other business 
 

1. Per Jannsen (PJ) informerede om, at han og Kristian Debrabant (KD) arbejder med at få arrangeret 
nogle sociale aktiviteter for IMADA’s ansatte. Hvis man har forslag kan disse sendes til PJ. 

2. BT mindede om specialeprisen i matematik, hvor der er frist for indsendelse af kandidater den 30. 
september. 

 

 PJ and KD are working with social events for IMADA’s staff. If you have any suggestions please contact 
PJ. 

 Deadline for candidates for the prize for best math MSc thesis is September 30th 
 
 
Mødet sluttede kl. 11.40 
 
 
 
 

Martin Svensson, institutleder 
Lone Seidler Petterson, institutsekretær 


